

Amendamente adoptate la standarde moldovenești

#	Indicativul amendamentului adoptat	Titlul amendamentului în limba română	Titlul amendamentului în limba rusă	Titlul amendamentului în limba engleză	Indicativul standardului moldovenesc pentru care se adoptă amendamentul	Indicativul amendamentului european preluat	ICS1	ICS2	ICS3	Data adoptării amendamentului
1	SM EN 50525-1:2013/A1:2023	Cabluri electrice. Cabluri de energie de joasă tensiune cu tensiunea nominală (U ₀ /U) până la 450/750 V, inclusiv. Partea 1: Prescripții generale	Кабели электрические. Кабели силовые низковольтные на номинальное напряжение (U ₀ /U) до 450/750 V включительно. Часть 1: Общие требования	Electric cables. Low voltage energy cables of rated voltages up to and including 450/750 V (U ₀ /U). Part 1: General requirements	SM SR EN 50525-1:2013	EN 50525-1:2011/A1:2022	29.060.20			15.03.2023
2	SM HD 60269-2:2015/A1:2023	Siguranțe fuzibile de joasă tensiune. Partea 2: Prescripții suplimentare pentru siguranțe fuzibile destinate să fie utilizate de către persoane autorizate (siguranțe fuzibile utilizate în special pentru aplicații industriale). Exemple de sisteme de siguranțe fuzibile standardizate de la A până la K	Предохранители плавкие низковольтные. Часть 2: Дополнительные требования к плавким предохранителям, используемым квалифицированным персоналом (плавкие предохранители, главным образом промышленного назначения). Примеры стандартизованных систем плавких предохранителей от А до К	Low-voltage fuses. Part 2: Supplementary requirements for fuses for use by authorized persons (fuses mainly for industrial application). Examples of standardized systems of fuses A to K	SM HD 60269-2:2015	HD 60269-2:2013/A1:2022	29.120.50			15.03.2023

Amendamente adoptate la standarde moldovenești

3	SM HD 60269-3:2012/A2:2023	Siguranțe fuzibile de joasă tensiune. Partea 3: Prescripții suplimentare pentru siguranțe fuzibile destinate să fie utilizate de către persoane necalificate (siguranțe fuzibile utilizate în special pentru aplicații casnice și similare). Exemple de sisteme de siguranțe fuzibile standardizate de la A până la F	Предохранители плавкие низковольтные. Часть 3: Дополнительные требования к плавким предохранителям, используемым неквалифицированным персоналом (плавкие предохранители, главным образом бытового и аналогичного назначения). Примеры стандартизованных систем плавких предохранителей от А до F	Low-voltage fuses. Part 3: Supplementary requirements for fuses for use by unskilled persons (fuses mainly for household or similar applications). Examples of standardized systems of fuses A to F	SM SR HD 60269-3:2012	HD 60269-3:2010/A2:2022	29.120.50			15.03.2023
4	SM EN 60320-3:2016/A2:2023	Conectoare pentru uz casnic și uz general similar. Partea 3: File standard și calibre	Соединители электроприборов бытового и аналогичного общего назначения. Часть 3: Стандартные листы и калибры	Appliance couplers for household and similar general purposes. Part 3: Standard sheets and gauges	SM EN 60320-3:2016	EN 60320-3:2014/A2:2022	29.120.30			15.03.2023
5	SM EN 60335-2-8:2016/A2:2023	Aparate electrice pentru uz casnic și scopuri similare. Securitate. Partea 2-8: Prescripții particulare pentru aparate de ras, mașini de tuns și aparate similare	Бытовые и аналогичные электрические приборы. Безопасность. Часть 2-8: Частные требования к электробритвам, машинкам для стрижки волос и аналогичным приборам	Household and similar electrical appliances. Safety. Part 2-8: Particular requirements for shavers, hair clippers and similar appliances	SM EN 60335-2-8:2016	EN 60335-2-8:2015/A2:2022	13.120	97.100.10		15.03.2023

Amendamente adoptate la standarde moldovenești

6	SM EN 60335-2-8:2016/A11:2023	Aparate electrice pentru uz casnic și scopuri similare. Securitate. Partea 2-8: Prescripții particulare pentru aparate de ras, mașini de tuns și aparate similare	Бытовые и аналогичные электрические приборы. Безопасность. Часть 2-8: Частные требования к электробритвам, машинкам для стрижки волос и аналогичным приборам	Household and similar electrical appliances. Safety. Part 2-8: Particular requirements for shavers, hair clippers and similar appliances	SM EN 60335-2-8:2016	EN 60335-2-8:2015/A11:2022	13.120	97.170		15.03.2023
7	SM EN 60335-2-8:2016/A12:2023	Aparate electrice pentru uz casnic și scopuri similare. Securitate. Partea 2-8: Prescripții particulare pentru aparate de ras, mașini de tuns și aparate similare	Бытовые и аналогичные электрические приборы. Безопасность. Часть 2-8: Частные требования к электробритвам, машинкам для стрижки волос и аналогичным приборам	Household and similar electrical appliances. Safety. Part 2-8: Particular requirements for shavers, hair clippers and similar appliances	SM EN 60335-2-8:2016	EN 60335-2-8:2015/A12:2022	13.120	97.170		15.03.2023
8	SM HD 60364-5-52:2013/A12:2023	Instalații electrice de joasă tensiune. Partea 5-52: Alegerea și montarea echipamentelor electrice. Sisteme de pozare	Электроустановки низковольтные. Часть 5-52: Выбор и установка электрооборудования. Системы проводки	Low-voltage electrical installations. Part 5-52: Selection and erection of electrical equipment. Wiring systems	SM SR HD 60364-5-52:2013	HD 60364-5-52:2011/A12:2022	13.260	91.140.50		15.03.2023
9	SM HD 60364-5-54:2013/A1:2023	Instalații electrice de joasă tensiune. Partea 5-54: Alegerea și montarea echipamentelor electrice. Instalații de legare la pământ și conductoare de protecție	Электроустановки низковольтные. Часть 5-54: Выбор и монтаж электрического оборудования. Заземляющие приспособления и защитные провода	Low-voltage electrical installations. Part 5-54: Selection and erection of electrical equipment. Earthing arrangements and protective conductors	SM SR HD 60364-5-54:2013	HD 60364-5-54:2011/A1:2022	29.020	91.140.50		15.03.2023

Amendamente adoptate la standarde moldovenești

10	SM EN IEC 61010-2-101:2023/A11:2023	Reguli de securitate pentru echipamente electrice de măsurare, de control și de laborator. Partea 2-101: Cerințe particulare pentru echipamente medicale de diagnostic <i>in vitro</i> (DIV)	Требования безопасности к электрическому оборудованию для измерения, управления и лабораторного применения. Часть 2-101: Частные требования к медицинской аппаратуре для диагностики <i>in vitro</i> (IVD)	Safety requirements for electrical equipment for measurement, control, and laboratory use. Part 2-101: Safety requirements for <i>in vitro</i> diagnostic (IVD) medical equipment	SM EN IEC 61010-2-101:2023	EN IEC 61010-2-101:2022/A11:2022	11.040.55	19.080		15.03.2023
----	-------------------------------------	--	--	---	----------------------------	----------------------------------	-----------	--------	--	------------